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Abstract (en)
[origin: WO8901071A1] A spin fiber lubricant composition is disclosed. The composition is essentially comprised of a liquid carrier having therein
an ester of general structural formula (I), wherein R1, R2, R3, and R4 are hydrocarbyl groups preferably in the form of alkyl groups containing 1-6
carbon atoms. The composition may also include an emulsifying agent. The composition has been found to be useful in connection with providing
materials with lubricating properties which are desirable for the spinning of fibers.

Abstract (fr)
Est décrite une composition lubrifiante pour filage de fibres, se composant essentiellement d'un support liquide contenant un ester de la formule
stucturale générale (1) dans laquelle R1, R2, R3 et R4 représentent des groupes hydrocarbyle, de préférence sous la forme de groupes alkyle
contenant 1 a 6 atomes de carbone. La composition peut également comprendre un agent émulsifiant. La composition s'est révélée utile pour
conférer a des substances des propriétés lubrifiantes avantageuses pour le filage de fibres.
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